






 

 Intern gebruik 

- Concept bestuurlijke afspraken 
 binnengekomen feedback verwerken. Bestuurder hebben aangegeven geen 

belang te hebben bij een presentatie van Stop afvalwater. 
Die vraag is er wel bij ontzorgtafel.  
 

; verzoek is gedaan bij bijeenkomst voor herevaluatie Twente. We hebben 
het ook voorgelegd aan bestuurlijke tafel; en hier werd gezegd dat we Twente en 
Drenthe gescheiden willen houden, dus liever niet. Het verzoek is via de deelnemers zelf 
nu op tafel gekomen. Ik moet afstemmen met onze directeur.  heeft aangekondigd 
dat hij het verzoek in de ontzorgtafel gaat neerleggen. Dan moeten we kijken of meer 
deelnemers behoefte hebben aan deze presentatie. We moeten kijken hoe we hier 
invulling aan geven. 
 

; laat het ministerie heel neutraal zijn in de richting van SAT. Laat 
Kolenbrander zijn technische verhaal vertellen zodat het over feiten gaat en niet 
activistisch verhaal van SAT. 
 

4. Vergunningen 
; afgelopen twee weken een scan gemaakt van wat er kon 

gebeuren. 
Stel; we hebben terrein en willen putten gaan slaan. Belangrijkste vergunningen hierbij. 

 en ik proberen elkaar deze week te treffen, maar dit is nog niet gelukt. We 
hebben nog een aantal vragen. Er gebeuren twee hoofdzaken; WABO is nodig en hierin 
zitten alle water en omgevingsverontreinigingen onder. Daar zit niet jullie vraag in over wat 
er in de ondergrond gebeurt. Daarnaast een mijnbouwvergunning nodig voor de injectie. 
Moet benoemd worden in winningsplan. Hierin komen ondergrond aspecten zeker wel aan 
de orde. Ik verwacht dat WP in maart gaat lopen. Eerst is de aanmeldnotitie met 
doorlooptijd van 6 weken. Ik verwacht dat de proceduretijd 8-10 maanden is daarop. Dat 

zijn niet alleen deze vergunningen maar ook de bijkomende bouwvergunningen en kabels 
en leidingen etc. Dit moeten we allemaal nog horen van . Maar de 

verwachting is wel zeker 10 maanden vanaf februari/maart. Dat lijkt een reëel vooruitzicht. 
 
Jullie vragen over waar de bodembeweging zit; in het WP en daar zijn jullie allemaal ook 
officieel adviseur voor. 

; er zit ook coördinatie tussen vergunningen toch? 

 ja ze worden in samenhang behandeld. Als onderdelen bij ons liggen zullen 
gemeentes een vgb moeten afgeven. 
 

; je noemde situatie waarin er nog niks ligt. Er is een plan om putten te 
hergebruiken. Is de 8-10 maanden ook een verwachting voor al bestaande putten? 

 voor de huidige activiteiten is een verlenging voor activiteiten aangevraagd. Dat 

hangt los maar parallel van de nieuwe aanvraag. We hebben nog geen echt goede 
beschrijving van wat er gaat gebeuren dus welke wijzigingen of verlengingen komen. En 
die vragen liggen nu bij . Het nieuwe winningsplan zal alles moeten 
omvatten; welke putten erbij komen en hoe ze gebruikt worden. Waterinjectie 
management plan zit onder het WABO deel; hierin worden capaciteiten en kwantiteiten van 

het water opgenomen. 
 

: namens NAM kan ik bevestigen dat wij ook naar deze geschetste tijdlijn 
streven. Wij zullen een aantal technische documenten opleveren. Watermanagement plan, 
seismisch risico etc. 
 

5. Ontzorgtafel 7 december 
; goed terugkoppeling te geven over bestuurlijk overleg. Met name 

m.b.t. de vragen die zij zelf hebben gesteld. 

 
 

6. W.v.t.t.k. 

- Gewenste agendapunten vrijdag voor ambtelijk overleg aanleveren 
 



 

 Intern gebruik 

; wat hebben we besloten voor 11 januari? 

 en gaan bij wethouders kijken wat mogelijk is. Dit horen we zo snel mogelijk. 

Ambitie is uiterlijk donderdag 8 december. 

; 11 januari is ook een ontzorgtafel gepland. We moeten morgen naar deelnemers 

communiceren of dit zo blijft. 

: stelt voor deze naar de donderdag 12 januari te verschuiven als de 11e doorgaat. 




